
Het College van Burgemeester en Wethouders
Gemeente Sittard-Geleen
Postbus 18
6130 AA  Sittard

Geleen, 3 september 2020

Betreft: Vraag ex. artikel 43 RvO: Stand van zaken aanleg voetpad Biesenhof

Geachte College,

Vanaf 2015 heeft de CDA-Fractie diverse malen aandacht gevaagd voor de onveilige verkeersituatie 
Biesenweg. Voetgangers en de rolstoelgebruikers moeten noodgedwongen gebruik maken van de 
openbare  weg  Biesenweg en wel van het gedeelte tussen de Spaubeeklaan en de Brasserie 
Biesenhof.  De onveiligheid ontstaat door het ontbreken van een trottoir of aparte wegvak voor deze 
doelgroepen. 

In 2016 heeft het college toegezegd om zo snel mogelijk het voetpad bij de Biesenhof aan te leggen.  
In 2017/2018 is aangegeven dat de gemeente in gesprek is met de grondeigenaren en NS. Inmiddels 
zijn wij ruim vijf jaar onderweg en de situatie is nog steeds niet verbeterd. Wij vragen ons af hoe het 
mogelijk is dat de uitvoering van een dergelijk relatief eenvoudig project zo lang op zich laat 
wachten.

Vragen:
1. Bent u het nog steeds met het CDA eens dat deze verkeerssituatie onwenselijk is?
2. Zo ja, is het college nog steeds van mening dat er aldaar een apart voetpad aangelegd dient 

te worden? Kunt u aangeven op welke termijn de situatie verbeterd wordt?
3. Zo, nee waarom niet?

Wij zien de beantwoording van de vragen binnen de gestelde termijn graag tegemoet. 

Namens de CDA-fractie Sittard-Geleen, 
Marcel Mastenbroek
Raadslid 


